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گراش

سرپرست اداره جهاد کشاورزی گراش 
خبر داد؛

 برداشت ۱۷ هزار تن 
 انواع محصولات جالیزی 

در گراش
سایه سنگین دلالان بر محصولات

از  یکی  گفت:  گراش  کشاورزی  جهاد  اداره  سرپرست 
مشکلات و چالش های اصلی کشاورزان این شهرستان دلالان 
واسطه ها هستند که سایه سنگین و مخرب آنان بر محصولات 

جالیزی هم مشهود است.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
شیراز، حسن مرادی  گفت: افراد سودجو محصول را با قیمت 
برابر  چند  قیمتی  با  و  می خرند  کشاورز  از  ناچیز  و  پایین 
کشور  و  فارس  استان  تره بار  و  میوه  میدان های  و  بازار  در 

می فروشند.
کردن  کوتاه  برای  اصلی  راهکارهای  از  یکی  داد:  ادامه  او 
کشاورزان  زیان  از  جلوگیری  همچنین  و  دلالان  دست 
باغی و کشاورزی  راه اندازی جایگاه های عرضه محصولات 
لازم  اقدامات  زمینه  این  در  که  است  گراش  شهرستان  در 

انجام شده است.
با هماهنگی فرمانداری، سپاه و سایر  مرادی گفت: تاکنون 
پنج جایگاه  واسطه گران  برای حذف  و  متولی  دستگاه های 
شده  پیش بینی  گراشی  کشاورزان  برای  محصولات  عرضه 

است.
همچنین  گراش  شهرستان  کشاورزی  جهاد  اداره  سرپرست 
جالیزی  محصولات  انواع  تن  هزار   ۱۷ از  بیش  کرد:  اعلام 
از  هندوانه  و  شاه پسند  گوجه،  بادمجان،  جمله  از  پاییزه  و 

زمین های کشاورزی این شهرستان برداشت شد.
و  صیفی  محصولات  کشت  زیر  سطح  میزان  داد:  ادامه  او 

جالیزی در گراش حدود یک هزار و ۷۰۰ هکتار است.

لارستان
 مدیرکل راه و شهرسازی لارستان 

تأکید کرد؛
تلاش برای تأمین مسکن 

فرهنگیان
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان گفت: تلاش برای تأمین 
معلمان  قبال  در  فرزندی  حق  آوردن  بجا  فرهنگیان  مسکن 

این سرزمین است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه 
و شهرسازی لارستان، نشستی با حضور حسن شبانی مدیرکل 
راه و شهرسازی لارستان و اسماعیلی معاون مدیرکل و رئیس 
آموزش و پرورش لارستان در خصوص مسکن فرهنگیان در 

سالن جلسات این اداره کل برگزار شد.
شبانی با بیان اینکه معلمان سرزمینمان همواره حق پدری بر 
این جایگاه حقوقی  نیز در  گردن دانش آموزان دارند و ما 
معلمان  یافته ایم را مدیون  هر آنچه که آموختیم و پرورش 
نحو  به  را  آموختن  و  تربیت  رسالت  آنها  افزود:  هستیم 
شایسته ای برای هریک از ما مسئولان که امروز در جایگاه 

تصمیم گیری قرار گرفته ایم پیاده کرده اند.
وی افزود: اینک وظیفه ماست که حق فرزندی خود را در 
جا  به  بوده اند  ما  پدران  واقع  در  که  گرانقدر  معلمان  قبال 
و  مسکن  موضوعات  برای  مسئولیت  در کسوت  و  بیاوریم 

رفاه این بزرگوران قدم های مؤثری برداریم.
در  اینکه:  به  اشاره  با  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
فی  مابین  آن  تفاهم نامه  که  فرهنگیان  مسکن  تأمین  بخش 
دو وزارت متبوع صورت گرفته است، ادامه داد: برای حل و 
فصل موضوع مسکن فرهنگیان با راهبرد و اعتقاد قلبی نسبت 
به این قشر و در چارچوب قانون گام های مؤثری را خواهیم 
برداشت و این عزم می طلبد که آموزش و پرورش لارستان 
نیز تلاش های لازم در خصوص اعلام زمین های موجود خود 
با کاربری آموزشی را به این اداره کل اعلام نماید تا مراحل 

بعدی نیز هر چه سریعتر تحقق یابد.
جامع  طرح  وجود  به  توجه  با  کرد:  تصریح  پایان  در  وی 
مصوب و پیش بینی های لازم در طرح تفصیلی در ارتباط با 
توسعه شهری با اولویت منافع مردمی اگر جایی لازم است 
که کاربری آموزشی در سند چشم انداز شهری دیده شود در 
صورتی که آموزش و پرورش لارستان به این مجموعه اعلام 
نماید از طریق معاونت شهرسازی و معماری این اداره کل 
اقدامات قانونی صورت خواهد گرفت چرا که برای ما اهمیت 

بحث کاربری آموزشی اولی تر از مابقی کاربری هاست.

 پایان آذر ماه آخرین فرصت 
 واریز وجه برای متقاضیان 

طرح اقدام ملی مسکن
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
طرح  جلسات  سلسله  راستای  در  لارستان،  شهرسازی  و  راه 
صورت  اقدامات  آخرین  بررسی  جهت  مسکن  ملی  اقدام 
گرفته از سوی نهادهای متولی و رفع موانع موجود، نشستی 
شهرسازی لارستان، حسنی  و  راه  مدیرکل  شبانی  با حضور 
معاونت استاندار و فرماندار ویژه لارستان و زمانی مدیرکل 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان فارس در سال جلسات این 

اداره کل برگزار شد.
در  داشت:  اظهار  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل  شبانی 
رسان  خدمت  دستگاه های  می طلبد  مسکن  ملی  اقدام  طرح 
شهری که از اسم این طرح مشخص است با یک عزم ملی 
مردم  مسکن  و  سرپناه  تأمین  جهت  مهم  اقدام  این  برای 

اقدامات لازم را صورت دهند.
حجم  گستردگی  که  واقفیم  نیز  ما  اینکه:  بیان  با  وی 
موضوعات فنی پیش از ساخت و ساز و تعیین تکلیف تهیه 
نقشه ها جهت واحد پذیری و اقدامات مهندسی بسیار زمانبر 
است، افزود: درصورتی که تسریع موارد از سوی دستگاه های 
خدمات رسان انجام و بنیاد مسکن شهرستان اقدام اجرایی را 
صورت دهد اداره کل راه و شهرسازی لارستان با توجه به 
آمادگی  مسکن  نیاز  و  مردمی  درخواست های  و  مراجعات 

لازم جهت تأمین زمین و فراخوان مجدد را خواهد داشت.

استان بوشهراستان بوشهر
  

مدیرعامل آب منطقه ای استان بوشهر:

30 درصد از حجم روان آب های 
 بارندگی اخیر استان بوشهر

 ذخیره شد

اینکه  به  اشاره  با  بوشهر  استان  منطقه ای  آب  مدیرعامل 
به  آب  روان  مترمکعب  میلیون   ۲۱۰ گذشته  هفته  بارندگی 
همراه داشت گفت: در این راستا ۳۰ درصد آب حاصل از 

بارش باران در سدها و بندهای استان بوشهر ذخیره شد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر، استان  ساحلی بوشهر 
بر اساس موقعیت خاص جغرافیایی از مناطق خشک و کم 

باران است.
مهار و استفاده از آب های سطحی و سیلاب ها  مورد توجه 
و  آبخیزداری  راستا طرح های  این  در  قرار گرفته که  ویژه 
شده  اجرا  سیلاب ها  و  آب ها  روان  کنترل  برای  سدسازی 

است.
سنگی،  خاکی،  آبخیزداری  سازه  پروژه   89 زمینه  این  در 
باران هفته گذشته 22  سنگی ملاتی اجرا شد که بارش های 
میلیون مترمکعب از حجم سیلاب های استان بوشهر را کنترل 

کرد.
مهار  راهبردی  راهکارهای  از دیگر  ساخت سد و سدسازی 
پروژه   9 راستا  این  در  که  است  سیلاب ها  و  آب ها  روان 
شده  اجرا  تومان  میلیارد    4500 سرمایه گذاری  با  سدسازی 

است.
با  گفت وگو  در  بوشهر  استان  منطقه ای  آب  مدیرعامل 
در  آذرماه   16 در  باران  باراش  به  اشاره  با  تسنیم  خبرنگار 
استان بوشهر اظهار داشت: این بارش باران و جاری شدن سیل 
سبب بروز خسارت به برخی نقاط استان از جمله دشتستان، 

گناوه و دیلم شد.
علی محمدی با اشاره به 210 میلیون مترمکعب بارش باران 
آب های  روان  حجم  از  درصد   30 گفت:  گذشته  هفته  در 
بارندگی 16 آذر در  استان بوشهر کنترل و  از  روان ناشی 

ذخیره سازی شد.
وی از ذخیره سازی 62 میلیون مترمکعب آب در سد رئیسعلی 
بارندگی های فصل  دلواری  خبر داد و خاطرنشان کرد: در 
سد  در  آب  مترمکعب  میلیون   146 از  بیش  تاکنون  پاییز 

رئیسعلی دلواری ذخیره سازی شده است.
بوشهر  استان  در  باران  بارش  میانگین  به  اشاره  با  محمدی 
تصریح کرد: میانگین بارش باران در سال در استان بوشهر 
شده  محقق  آن  درصد   55 تاکنون  که  است  میلی متر   256

است.
سد  اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  منطقه ای  آب  مدیرعامل 
آب های  روان  ثانیه  در  مترمکعب   1840 دلواری  رئیسعلی 
افزود:  کرد  هدایت  سد  مخزن  به  و  کنترل  را  باران  بارش 
میزان آب های روان در بارش باران هفته قبل در رودخانه های 
میان حوضه ای استان بوشهر 740 مترمکعب و ایستگاه حله 3 

هزار و 50 مترمکعب در ثانیه بوده است.
و  تأسیسات  به  باران خساراتی  بارش  اینکه  بیان  با  محمدی 

زیرساخت ها وارد کرد گفت: برای بازسازی این تأسیسات 
اقدامات لازم و اولیه انجام شده است.

وی کنترل روان آب ها توسط سدهای دالکی، تنگ ارم و سد 
آب پا را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: تکمیل سدهای در 

دست ساخت نقش مهمی در کنترل روان آب ها دارد.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان بوشهر:

طرح تحقیقاتی سیستم کاهش 
سختی آب شرب در بوشهر 

رونمایی شد
 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر گفت: طرح 
تحقیقاتی سیستم کاهش سختی آب شرب به عنوان ششمین 
با  اعتبار  میلیارد ریال  با ۱.۳  تحقیقاتی سال جاری  دستاورد 
خلیج فارس  دانشگاه  و  فاضلاب  و  آب  شرکت  همکاری 

بوشهر رونمایی شد.
عمومی شرکت  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
آب و فاضلاب استان بوشهر، عبدالحمید حمزه پور در آئین 
استان  فاضلاب  و  آب  تحقیقاتی  دستاوردهای  از  رونمایی 
آب  سختی  کاهش  سیستم  تحقیقاتی  پایلوت  گفت:  بوشهر 
شرب، شامل یک پروژه رسوب زدایی در خطوط شبکه انتقال 
و توزیع است و برای رسیدن به تولید صنعتی حمایت می شود.
وی با اشاره به تفاهم نامه همکاری با دانشگاه خلیج فارس در 
این  افزود:  آب  حوزه  نوین  تکنولوژی های  از  بهره برداری 
استان در بهره جستن از تکنولوژی های پیشرفته و نوین در 

این عرصه پیشتاز است.
بهره  استاندارد، مطمئن و  تولید آب  حمزه پور اضافه کرد: 
آشامیدنی  آب  کردن  بهداشتی  نوین  شیوه های  از  جستن 
همواره یکی از ضرورت هایی است که مورد توجه قرار دارد.
با  گفت:  بوشهر  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
و  زیرزمینی  سفره های  متعارف،  آب های  کمبود  به  توجه 
تولید  در  نوین  روش های  از  استفاده  استان  این  در  سطحی 
آب و شیرین سازی آب دریا یکی از اولویت های مهم این 

شرکت است.
از  جستن  بهره  برای  دانشگاه  ظرفیت  از  استفاده  حمزه پور 
زیست محیطی  مخاطرات  حداقل  با  آنها  تصفیه  و  پساب ها 
گفت:  و  داد  قرار  تأکید  مورد  را  خلیج فارس  سواحل  در 
حوزه  در  زیادی  ظرفیت های  بوشهر  استان  آبفای  شرکت 
آزمایشگاهی، تولید منابع آب از دریا و دیگر حوزه ها دارد 
که تقویت پیوند دانشگاه با متخصصان این شرکت می تواند 

هدف های مورد نظر را در طرح های پژوهشی محقق کند.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه استان بوشهر با کمبود منابع 
از  استفاده  راستا  این  در  است  روبرو  استان  داخل  در  آبی 
فناوری های جدید برای تولید آب شیرین و شرب مورد توجه 
به عنوان  با دانشگاه خلیج فارس  ویژه قرار دارد و همکاری 

دانشگاه مادر مورد توجه است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان خبر داد:
 اعمال محدودیت تردد

 در شب یلدا 

استاندار هرمزگان از اعمال محدودیت تردد در همه شهرهای 
استان هرمزگان در شب یلدا خبر داد.

خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  خبرنگار  گزارش  به 
جوان از هرمزگان، فریدون همتی، استاندار هرمزگان گفت: 
شهرهای  همه  در  تردد  برای  محدودیت هایی  یلدا  شب  در 

استان هرمزگان  اعمال می شود.
او با اشاره به اینکه خودروهای با پلاک غیربومی برای ورود 
به هرمزگان کنترل می شوند؛ از فرمانداران خواست بر اجرای 

دقیق این موضوع بویژه در اواخر هفته ها نظارت کنند.
استاندار هرمزگان گفت: ادارات و بانک های استان نیز باید با 

رعایت نکات بهداشتی به مردم خدمات دهند.
همتی بر پرهیز از حضور در تجمعات، استفاده از ماسک و 
رعایت دیگر نکات بهداشتی برای کنترل مؤثر کرونا تأکید 

کرد.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
هرمزگان:

 طرح سپاس به منظور تجلیل
 از ایثارگران هرمزگان اجرا می شود

 مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران هرمزگان گفت: طرح 
با  ایثارگران به ویژه والدین شهدا  از  سپاس به منظور تجلیل 

جدیت اجرا می شود.
با  نشست  در  ناوکی  عطا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
حجت الاسلام محمد عبادی زاده امام جمعه و نماینده ولی فقیه 

در هرمزگان، ضمن گرامی  داشتن یاد و خاطره شهدا، گفت: 
طرح سپاس جزو برنامه های مهم بنیاد شهید و امور ایثارگران 
که  است  این  سپاس  طرح  مزیت های  از  می شود،  محسوب 
وضعیت  نزدیک  از  می توان  ایثارگران  منازل  در  حضور  با 
زندگی آنان را بررسی کرد و برای رفع مشکلات این عزیزان 

در اسرع وقت، با برنامه ریزی مناسب گام برداشت.
اشاره  با  هرمزگان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
دیدار  یعنی  فوق الذکر  طرح  در  امسال  نه ماهه  طی  اینکه  به 
استان  این  ایثارگران،  از  تجلیل  و  تلفنی  ارتباط  حضوری، 
جزو رتبه های برتر کشور قرار گرفت، عنوان کرد: اشتغال، 
درمان و مسکن ایثارگران را در اولویت قرار دادیم و با تمام 
نیرو تلاش مضاعف سعی در رفع موانع سر راه کردیم؛ البته 
خداوند را شاکریم که موفق شدیم این مسائل را تا حد قابل 
ائمه  ویژه  به  مسئولان،  سایر  و حمایت  مدیریت  با  توجهی 

جمعه سر و سامان دهیم.
نه ماهه  عملکرد  و  اقدامات  از  مختصری  تشریح  ضمن  وی 
بنیاد شهید و امور ایثارگران در سطح استان، خاطرنشان کرد: 
طرح سپاس به منظور تجلیل از ایثارگران به ویژه والدین شهدا 
راهنمایی های  و  حمایت  بی شک  می شود،  اجرا  جدیت  با 
شایسته ائمه جمعه باعث شد در این راستا تعامل و همراهی 

دستگاه های اجرایی با بنیاد بیش از قبل باشد.
امام جمعه و نماینده ولی فقیه در هرمزگان ضمن قدردانی از 
تلاش های مسئولان و کارکنان بنیاد شهید و امور ایثارگران، 
افزود: ظاهراً آنچه را که بنده در خصوص اجرای طرح سپاس 
آن  والدین  به ویژه  شهیدان،  معظم  خانواده های  از  دیدار  و 
عزیزان در نظر داشتم به حضرتعالی و همکاران شما تأکید 
کنم، خدا را شکر بیش از پیش مورد توجه قرار گرفته است. 
لیکن امیدوارم با همین اشتیاق و روش ادامه دهید و رضایت 

ایثارگران را در حد مطلوب جذب کنید.
پیشبرد  راستای  در  هرگاه  گفت:  عبادی زاده  حجت الاسلام 
همراهی  به  نیاز  بنیاد  مهم  و  حساس  اهداف  و  فعالیت ها 
کوتاهی  بی تردید  بود،  جمعه  ائمه  سایر  و  بنده  حمایت  و 
و  شهدا  خانواده های  خدمت  در  افتخار  با  و  کرد  نخواهیم 

ایثارگران خواهیم بود.

استان خوزستاناستان خوزستان

اهواز
رئیس علوم پزشکی اهواز خبر داد؛

خروج خوزستان از پیک بیماری 
 پذیرش مبتلایان به کرونا در ۲ بیمارستان اهواز

رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز در خصوص 
آخرین وضعیت پذیرش مبتلایان به کرونا در بیمارستان های 
بیمارستان  از روز گذشته اعلام کردیم که در  اهواز گفت: 
سینا بیمار مبتلا به کرونا پذیرش نکنند. بیمارستان امیرالمونین 
چرخه  از  پیش  روز  چند  از  نیز  )س(  الزهرا  فاطمه  و  )ع( 

کرونا خارج شده بودند.
فرهاد ابول نژادیان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: در اعلام 
جدید ستاد ملی مقابله با کرونا، در استان خوزستان شهرهای 

اهواز، آبادان و بهبهان نارنجی و مابقی شهرها زرد هستند.
وی افزود: در حال حاضر همچنان روند کاهشی بیماری ادامه 
با یک غفلت،  باشیم زیرا ممکن است  باید مراقب  اما  دارد 

ناگهان این سیر نزولی تغییر مسیر دهد.
به  اشاره  با  اهواز  پزشکی جندی شاپور  علوم  دانشگاه  رئیس 
تأثیر رعایت پروتکل های بهداشتی در کنترل بیماری، بیان 
همه  در  بیماری  روند  اینکه  وجود  با  حاضر  حال  در  کرد: 
استان ها کاهشی است اما در استان گیلان روند بیماری مجدداً 
کمتر  مردم  که  استانی  هر  در  بنابراین  است  شده  صعودی 
رعایت کنند، روند بیماری صعودی می شود و احتمال وقوع 

پیک های بعدی بیماری وجود دارد.
وی در خصوص وضعیت پذیرش و بستری بیماران مبتلا به 
اعلام  روز گذشته  از  اهواز گفت:  بیمارستان های  در  کرونا 
بیمار مبتلا به کرونا پذیرش  بیمارستان سینا  کردیم که در 
نکنند. بیمارستان امیرالمؤمنین )ع( و فاطمه الزهرا )س( نیز 
از چند روز پیش از چرخه کرونا خارج شده بودند. در حال 
حاضر در اهواز، تنها بیمارستان رازی و بخش مراقبت ویژه 
کرونا  به  مبتلا  بیماران  پذیرش  حال  در  گلستان  بیمارستان 

هستند.
 

استاندار خوزستان خبر داد:
 ادامه محدودیت های کرونایی

 در سه شهر نارنجی استان
 بازگشت شهرهای خوزستان به وضعیت زرد

تغییر وضعیت شهرها،  به  با توجه  استاندار خوزستان گفت: 
به جز در سه  محدودیت ها کاهش می یابد و دستورالعمل ها 

شهرهای نارنجی، بر اساس وضعیت زرد اعمال می شود.

در  شریعتی  غلامرضا  اهواز،  از  برنا  خبرنگار  گزارش  به 
استانداری  در  که  کرونا  با  مقابله  استانی  ستاد  جلسه  پایان 
برگزار شد، اظهار کرد: شرایط خوزستان در وضعیت مناسبی 
است و بنا بر اعلام ستاد ملی مقابله با کرونا، خوزستان جزو 
استان هایی است که بسیار خوب بیماری را کنترل کرده که 
رعایت  و  محدودیت ها  اجرای  در  همکاری  بابت  مردم  از 

دستورالعمل های بهداشتی تشکر می کنیم.
او با بیان اینکه از مسئولان که همکاری خوبی در این راستا 
لحاظ  از  در حال حاضر  می کنم، گفت:  تشکر  نیز  داشته اند 
موارد بستری و مرگ و میر ناشی از کرونا ویروس، استان 
خوزستان نسبت به جمعیت، از آخر در رده سوم کشور قرار 

دارد.
موجب  وضعیت  این  نباید  البته  افزود:  خوزستان  استاندار 
و  زیرا در صورت غفلت  ما شود  اهمال  و  غفلت، کوتاهی 

کوتاهی، مجدداً بیماری اوج می گیرد.
بیان کرد: هفته آینده شب یلدا را پیش رو داریم،  شریعتی 
و  کنند  برگزار  مجازی  را  یلدا  شب  می خواهیم  مردم  از 
دورهمی ها را برگزار نکنند تا بیماری در خوزستان فروکش 

کند.
بر  تأکید  با  خوزستان  استان  کرونا  با  مقابله  ستاد  رئیس 
لزوم رعایت دستورالعمل های بهداشتی و اجرای طرح شهید 
سلیمانی، اضافه کرد: در حال حاضر اهواز، آبادان و بهبهان 
در وضعیت نارنجی و دیگر شهرها در وضعیت زرد هستند 

که طبق پروتکل ها، اعمال محدودیت ها اجرا خواهد شد.
تغییر  به  توجه  با  تصریح کرد:  پایان  در  استاندار خوزستان 
وضعیت شهرها، محدودیت ها کاهش می یابد و دستورالعمل ها 
اعمال  زرد  وضعیت  اساس  بر  نارنجی،  شهرهای  در  جز  به 

می شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج
شهردار یاسوج:

 طرح جامع ترافیک 
شهر یاسوج همچنان در مرحله 

مطالعات قرار دارد

به  مهاجرت  روزافزون  افزایش  به  اشاره  با  یاسوج  شهردار 
این شهر گفت: مطالعات طرح جامع ترافیک شهر یاسوج در 

حال انجام است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، نستهن مقدم در جمع 
یاسوج  شهر  به  مهاجرت  افزایش  داشت:  اظهار  خبرنگاران 
و  زیرساخت ها  توسعه  پیش بینی  بدون  شهر  این  حاشیه  و 
را  ترافیک  روزافزون  افزایش  جمله  از  آسیب های  امکانات 

به همراه دارد.
و  عمران  توسعه،  برای  ویژه  اعتبار  تخصیص  خواستار  وی 
افزود:  و  شد  مختلف  حوزه های  در  یاسوج  شهر  در  آبادی 
روزانه نزدیک به 200 هزار نفر از خدمات شهری بهره مند 
این جمعیت ساکن شهر  از  زیادی  می شوند در حالی بخش 
نبوده بلکه از دیگر شهرستان ها و روستاهای حاشیه وارد شهر 

شده اند.
مقدم ابراز کرد: مطالعات طرح جامع ترافیک شهر یاسوج در 
حال انجام بوده و به زودی نهایی می شود که در این صورت 
مشکلات ترافیکی پایتخت طبیعت ایران برای 20 سال آینده 

برطرف می شود.
وی با اشاره به آزادسازی 90 درصدی بزرگترین معبر یاسوج 
بن  متری   45 خیابان  احداث  و  آزادسازی  پروژه  داد:  ادامه 
سنجان، شرف آباد، دولت آباد و زیرتل و اتصال آن به پل 
سوم بشار بعد  از گذشت 30 سال در دستور کار قرار گرفت 
که تاکنون آزادسازی 90 درصد از این خیابان 5 کیلومتری 

انجام شده است.
پروژه  اجرایی  روند  در  تسریع  عنوان کرد:  یاسوج  شهردار 
دسترسی  و  شهر  ترافیک  کاهش  هدف  با  بشار  چهارم  پل 
به  دسترسی  سهولت  و  )ع(  سجاد  امام  بیمارستان  به  آسان 
محلات و روان سازی ترافیک نیز جزو اولویت های عمرانی 

شهرداری است.
افزایش قیمت ها  با وجود  این پروژه  مقدم خاطرنشان کرد: 
مرحله  از  و  نشد  تعطیل  برای یک روز  اما  اخیر  در 3 سال 
زیرسازی به تکمیل سه دهانه رسیده و بخشی از تیرهای دهانه 

چهارم نیز ساخته شده و به کارگاه منتقل شده است.
اجرای  مسیر  تملک  برای  لازم  توافق  کرد:  خاطرنشان  وی 
پروژه اتصال پل چهارم به جاده روستای سروک انجام شده و 
در آینده ای نزدیک عملیات زیرسازی و آسفالت این محور 

انجام می شود.
پایش  که  بوده  استانی  مرکز  تنها  یاسوج  کرد:  بیان  مقدم 
تصویری ندارد که اجرای این مهم در دستور کار گرفت و با 

پیگیری های انجام شده منتج به نتیجه شد.

فرماندار شهرستان پاسارگاد گفت: با دستور استاندار فارس مدیران کل 
دستگاه های اجرایی در حوزه های مختلف عمرانی، فرهنگی و بهداشت و 

درمان مأمور سرعت بخشی به روند توسعه این شهرستان شدند.
صادق فلاحی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: این دستور پیرو 
و  فارس  استاندار  با  پاسارگاد  شهرستان  مسئولان  گذشته  هفته  جلسه 
اسلامی  شورای  رئیس  و  جمعه  امام  فرماندار،  مشترک  درخواست 

شهرستان برای حل مشکلات در حوزه های مختلف عمرانی، فرهنگی، 
بهداشت و درمان صادر شده است.

پاسارگاد  به وضعیت شهرستان  توجه  با  فارس  استاندار  داد:  ادامه  وی 
به معاونان خود و مدیران کل دستگاه های اجرایی استان دستور داده به 
فوریت براساس شرح وظایف، اقدامات لازم را برای حل مشکلات دنبال 

و نتیجه را به صورت کتبی به وی اعلام کنند.

فرماندار پاسارگاد:
دستگاه های اجرایی فارس مأمور سرعت بخشی به روند توسعه پاسارگاد شدند


